

石籬聖若望天主教小學
Shek Lei St. John's Catholic Primary School

2021 至 2022 年度小一入學(候補)申請表
Primary One Admission Application Form (Alternate) in 2021 / 2022

請貼上近照乙張
Please stick one recent
photo here.

中文全名： Full Name in Chinese:	性別： Sex:	<input type="checkbox"/> 男 Male	<input type="checkbox"/> 女 Female	
英文全名： Full Name in English:	宗教： Religion:			
出生日期： Date of Birth:	日 Date	月 Month	年 Year	出生地點： Place of Birth:
香港出生證明書編號 Hong Kong Birth Certificate No./ 其他有效身份證明文件號碼 Other Valid Identity Documents No.:				國籍： Nationality:
由中國到港日期： Date of Arrival from China:			日 Date 月 Month 年 Year	電話： Home Tel. No.:
住址： Residential Address:				
現正就讀學校名稱： Most Recent School:			級別： Level:	
獲派學校： School Allocated:			所屬校網： Home Net:	
轉校原因： Reasons for transfer:				
申請人在小一派位階段中曾否選擇本校作為其中一個志願： 1. <input type="checkbox"/> 第一階段：自行分配學位 (請在適當的_內加✓) 2. <input type="checkbox"/> 第二階段：統一派位 3. <input type="checkbox"/> 兩階段均沒有		Tick the stage that applicants have chosen our school as 1st choice: 1. <input type="checkbox"/> Discretionary Places Stage 2. <input type="checkbox"/> Central Allocation Stage 3. <input type="checkbox"/> None of the above		

家長 / 監護人資料 Parents/ Guardians' Particulars

	父親 Father	母親 Mother	監護人 Guardian
中文全名 Chinese Name:			
英文全名 Full Name in English			
香港身份證號碼 H.K. ID Card:			
職業 Occupation:			
聯絡電話號碼 Tel. No.:			

(註一) 其他有效身份證明文件類別：02 護照 03 回港證 05 簽證身份書 08 單程通行証
(Notes 1) Other Valid Identity Documents Type: 02 Passport/03 Re-entry Permit/05 Document of Identity/08 One Way Chinese Exit Permit

<p>報名須知： 各申請人須將表格交回本校，並附上以下文件： 1. 學生之香港身份證 或 出生證明書及有效居留證件 正副本 2. 父母及監護人之香港身份證 正副本 3. 如屬天主教教友請附領洗紙 正副本 4. 學生最新成績表 正副本 5. 小一入學申請表(自行分配及統一派位)家長存根及小一註冊證副本 *如於 30/6(三) 或之前本校並未聯絡申請人，其申請則作落選論。 *所有資料及申請表只作插班申請用途，將不會發還。資料保留六個月後將會被銷毀。</p>	<p>NOTES TO APPLICANTS The applicant is required to submit this form and the following document: 1. Photocopy of applicant's Birth Certificate or travel documents (with Permits to Remain in Hong Kong). 2. Photocopy of parent's identity documents, 3. Photocopy of the Baptism Certificate, if the student is Catholic, 4. Photocopy of the latest school reports, 5. Photocopies of Application Forms for POA and Primary One Registration Form. * Successful applicants will be notified by phone on or before 30 June. Those who do not receive our phone call may regard the application unsuccessful. * All application together with all materials you provided will not be returned and will be disposed in 6 months after the admission procedure.</p>
--	---

監護人簽署： _____ 日期： _____
Signature of Guardian: _____ Date: _____